
Predsedníctvo Akademického senátu Fakulty ekológie a environmentalistiky 

Technickej univerzity vo Zvolene 

 

ZÁPISNICA 1/2024 

z rokovania AS FEE konaného dňa 21. 05. 2024 v zasadačke FEE. 

 

Prítomní (v abecednom poradí): 

Lupták Radovan, Ing. 

Máté David Gabriel 

Modranský Juraj, Ing., PhD. 

Novikmec Milan, doc., Ing., PhD. 

Ollerová Hana, Mgr., PhD. 

Rybár Andrej, Ing. 

Škvareninová Jana, prof., Ing., PhD. 

 

Ospravedlnení: 

Rácz Attila, Mgr., PhD. 

Štucková Viera, Bc. 

 

Hostia: 

Schwarz Marián, prof., Ing., CSc. (dekan FEE) 

Zacharová Andrea, Ing., PhD. (prodekanka FEE) 

Mlynarčíková Zdena, Ing. (tajomníčka FEE) 

 

Návrh programu rokovania AS FEE 1/2024: 

1. Otvorenie zasadnutia; 

2. Návrh programu zasadnutia; 

3. Návrh a voľba členov návrhovej komisie, mandátovej komisie a overovateľov zápisnice; 

4. Kontrola plnenia uznesení; 

5. Výročná správa o činnosti FEE za akademický rok 2022/2023 a Výročná správa o hospodárení FEE 

za rok 2023; 

6. Návrh rozdelenia dotácie a rozpočet FEE na rok 2024; 

7. Priebežné hodnotenie plnenia dlhodobého zámeru FEE za rok 2023; 

8. Návrh nových podmienok pre prijímacie konanie; 

9. Rôzne; 

10. Schválenie návrhov uznesení. 

 

K bodu 1 

Predsedníčka AS FEE privítala prítomných členov AS FEE ako aj hostí z vedenia fakulty. Potom 

konštatovala, že AS FEE je uznášaniaschopný. 

 

K bodu 2 

Predsedníčka AS FEE predložila program zasadnutia a otvorila priestor pre pripomienky k programu. 

Zo strany prítomných neboli vyslovené nijaké pripomienky. Predsedníčka AS FEE dala hlasovať o 

schválení programu zasadnutia AS FEE. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 7   Proti: 0  Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne  



AS FEE schválil program zasadnutia AS FEE. 

 

 

K bodu 3 

Predsedníčka AS FEE navrhla za navrhovateľa doc. Novikmeca a za overovateľov zápisnice prof. 

Škvareninovú a pána Mátého. V rámci diskusie nebol prednesený iný návrh a následne predsedníčka 

AS FEE dala hlasovať o oboch návrhoch en bloc. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 7   Proti: 0  Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne. 

AS FEE schválil za navrhovateľa uznesení doc. Ing. Milan Novikmec, PhD. 

AS FEE schválil overovateľov zápisnice: prof. Ing. Jana Škvareninová, PhD. a David Gabriel 

Máté. 

 

 

K bodu 4 

Predsedníčka AS FEE konštatovala, že neeviduje žiadne ukladacie uznesenia, ktoré by bolo potrebné 

kontrolovať, ani z ostatného rokovania, ani z predchádzajúcich rokovaní. V diskusii nikto nevystúpil. 

 

 

k bodu 5 

Na úvod predsedníčka AS FEE odovzdala slovo dekanovi FEE prof. Schwarzovi, ktorý uviedol a stručne 

predstavil Výročnú správu o činnosti FEE za akademický rok 2022/2023 (príloha 1). V diskusii vystúpil 

Ing. Modranský, ktorý mal faktickú poznámku ohľadom dátumov funkčného obdobia Vedeckej rady 

FEE, ktoré sú uvedené vo Výročnej správe, či dané funkčné obdobia nepresahujú obdobie hodnotené vo 

Výročnej správe. Tajomníčka FEE Ing. Mlynarčíková objasnila, že tieto činnosti sa hodnotia za 

kalendárny rok a nie za akademický rok. Potom tajomníčka FEE stručne uviedla Výročnú správu o 

hospodárení FEE za rok 2023 (príloha 1), pričom konštatovala, že fakulta hospodárila v hodnotenom 

roku s vyrovnaným rozpočtom v mierne kladných číslach. V diskusii nikto nevystúpil, preto po 

ukončení diskusie dala predsedníčka AS FEE hlasovať o schválení predloženej Výročnej správy o 

činnosti FEE za akademický rok 2022/2023 a Výročnej správy o hospodárení FEE za rok 2023. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 7   Proti: 0  Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne. 

AS FEE schválil Výročnú správu o činnosti FEE za akademický rok 2022/2023. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 7   Proti: 0  Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne. 

AS FEE schválil Výročnú správu o hospodárení FEE za rok 2023. 

 

 

K bodu 6 

Predsedníčka AS FEE odovzdala slovo dekanovi FEE prof. Schwarzovi, ktorý informoval AS FEE 

o návrhu rozdelenia dotácie a rozpočte FEE na rok 2024 (príloha 2). V diskusii vystúpil doc. Novikmec, 

ktorého zaujímalo, čo je hlavným dôvodom výrazného zníženia dotácie v Tab. 1. Dekan FEE vysvetlil, 

že je to predovšetkým kvôli tomu, že FEE z rôznych dôvodov dostatočne dobre neobstála v periodickom 

hodnotení tvorivej činnosti VER 2022. Hoci vedenie fakulty na základe tejto skutočnosti od začiatku 

počítalo s určitým znížením dotácie, neočakávalo sa, že nová metodika rozdelenia dotácie bude až tak 



významne zohľadňovať hodnotenie VER 2022, a teda spôsobí výrazne negatívny dopad na financovanie 

fakulty. Navyše tento stav financovania bude pretrvávať až do roku 2028, kedy vstúpia do procesu 

financovania výsledky nového periodického hodnotenia VER 2026. Po ukončení diskusie dala 

predsedníčka AS FEE návrh na schválenie predloženého materiálu. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 7   Proti: 0  Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne. 

AS FEE schválil návrh rozdelenia dotácie a návrh rozpočtu FEE na rok 2024. 

 

 

K bodu 7 

Predsedníčka AS FEE požiadala dekana FEE, aby informoval prítomných o priebežnom hodnotení 

Plánu zabezpečenia plnenia dlhodobého zámeru FEE 2017 – 2023 za rok 2023 (príloha 3). V diskusii 

nikto nevystúpil a následne dala predsedníčka AS FEE hlasovať o tomto materiáli. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 7   Proti: 0  Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne. 

AS FEE schválil Priebežné hodnotenie Plánu zabezpečenia plnenia dlhodobého zámeru FEE 2017 

– 2023 za rok 2023. 

 

 

K bodu 8 

Predsedníčka AS FEE udelila slovo dekanovi FEE prof. Schwarzovi a prodekanke FEE pre pedagogickú 

prácu Ing. Zacharovej, aby oboznámili prítomných o navrhovaných nových zásadách prijímacieho 

konania na štúdium I. stupňa vysokoškolského štúdia na FEE od akademického roku 2025/2026 

(príloha 4). K zmene prijímacieho konania sa pristupuje z dôvodu, že zvyšovanie kvality 

prijímacieho konania je jeden z výkonnostných parametrov, na základe ktorých budú tvorené 

výkonnostné zmluvy a následne od nich sa bude odvíjať financovanie fakulty. Vedenie fakulty 

navrhlo, aby študenti strednej školy absolvovali test „Všeobecných študijných predpokladov“ 

v rámci Národnej porovnávacej skúšky, ktorú zabezpečuje spoločnosť SCIO a výsledok testu 

po sčítaní spolu s bodovým hodnotením stredoškolského štúdia by stanovil výsledné poradie 

uchádzačov. V diskusii vystúpil doc. Novikmec, ktorý upozornil na potrebu upresnenia 

bodového hodnotenia, teda aká váha sa pridelí výsledkom stredoškolského štúdia a aká 

výsledkom SCIO testu. Po ukončení rozpravy dala predsedníčka AS FEE hlasovať o schválení 

nových zásad prijímacieho konania a o ukladacom uznesení dekanovi FEE upresniť podmienky 

bodového hodnotenia pre prijímacie konanie. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6   Proti: 0  Zdržal sa: 1   Návrh bol schválený väčšinou hlasov. 

AS FEE schválil zásady prijímacieho konania na štúdium I. stupňa vysokoškolského štúdia na 

FEE od akademického roku 2025/2026. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 7   Proti: 0  Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne. 

AS FEE uložil dekanovi FEE upresniť podmienky bodového hodnotenia pre prijímacie konanie 

na štúdium v I. stupni vysokoškolského štúdia na FEE od akademického roku 2025/2026. 



K bodu 9 

V bode Rôzne Ing. Modranský ako podpredseda AS FEE upozornil na potrebu zvolania Akademickej 

obce FEE pred ukončením akademického roka 2023/2024.  

 

 

K bodu 10 

Predsedníčka AS FEE požiadala člena návrhovej komisie doc. Novikmeca o zhrnutie uznesení z 

rokovania. Následne prebehlo hlasovanie o schválení znenia uznesení z rokovania AS FEE 1/2024. 

 

Výsledky hlasovania:  

Za: 7  Proti: 0  Zdržal sa: 0   Uznesenia boli schválené jednomyseľne.  

AS FEE schválil znenie uznesení z rokovania AS FEE 1/2024.  

 

 

Na záver predsedníčka AS FEE skonštatovala, že program rokovania AS FEE sa naplnil, poďakovala 

všetkým prítomným za účasť a ukončila rokovanie AS FEE. 

 

 

 

 

Zvolen, 21. 05. 2024        Zapísal: Ing. Andrej Rybár 

 

 

Overovatelia zápisnice:  

 

prof. Ing. Jana Škvareninová, PhD.                    ....................................... 

 

David Gabriel Máté                      ....................................... 

 

 

 

 

Mgr. Hana Ollerová, PhD. 

predsedníčka AS FEE 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



UZNESENIA 

z rokovania AS FEE 1/2024 konaného dňa 21. 05. 2024 
 

AS FEE na svojom zasadnutí dňa 21. 05. 2024:  
 

a. schválil: 

1. Program zasadnutia AS FEE; 

2. Navrhovateľa uznesení: doc. Ing. Milan Novikmec, PhD.;  

3. Overovateľov zápisnice: prof. Ing. Jana Škvareninová, PhD. a David Gabriel Máté; 

4. Výročnú správu o činnosti FEE za akademický rok 2022/2023; 

5. Výročnú správu o hospodárení FEE za rok 2023; 

6. Návrh rozdelenia dotácie a návrh rozpočtu FEE na rok 2024; 

7. Priebežné hodnotenie Plánu zabezpečenia plnenia dlhodobého zámeru FEE 2017 – 2023 

za rok 2023; 

8. Zásady prijímacieho konania na štúdium I. stupňa vysokoškolského štúdia na FEE od 

akademického roku 2025/2026. 

 

b. uložil: 

1. Dekanovi FEE upresniť podmienky bodového hodnotenia pre prijímacie konanie na 

štúdium v I. stupni vysokoškolského štúdia na FEE od akademického roku 2025/2026. 

 

 

 

Zvolen, 21. 05. 2024     Zapísal: doc. Ing. Milan Novikmec, PhD. 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:  

 

prof. Ing. Jana Škvareninová, PhD.                    ....................................... 

 

David Gabriel Máté                      ....................................... 

 

 

 

 

 

Mgr. Hana Ollerová, PhD. 

predsedníčka AS FEE 


